

CSTM 2023 Montréal – Moving Forward after 25 Years of Evolution.

A huge thank you to the 445 attendees who registered for our annual conference. You helped make it a success. There were 115 delegates registered for the morning workshop session and 122 for the afternoon session. Close to 245 attendees mingled and networked with colleagues during the President's and Exhibitor's receptions. The conference featured 74 speakers covering a wide range of topics which truly reflected the conference title "Moving Forward after 25 years of evolution". The conference had huge support from the research community with 104 abstracts accepted for poster presentation. The top 2 and 18 additional submissions were accepted for oral presentation during the session on Saturday. The calibre of submissions exceeded expectations!

Congratulations to the CSTM Award recipients: [Click here](#) to read about the extraordinary contributions and accomplishments of these well-deserving recipients.

- QuidelOrtho Award – Dr. Donald Arnold, MDCM, MSc, FRCP (C)
- Blum Award – Ann Wilson, MLT, ART
- Buchanan Award – Carole Éthier, MLT

Congratulations to the CSTM Bursary Recipients: [Click here](#) for more information on these bursaries.

- CSTM Nursing Bursary – Liana Perruzza, Kayla Schuitema
- Pat Letendre Bursary – Isabelle Rioux
- Speaker Legacy Bursaries – Debbie Kalar, Jessica Okerman

Congratulations to the Elianna Saidenberg TM Traineeship Award winners announced during the CSTM 2023 conference:

- Dr. Sheharyat Raza
- Dr. Lianne Rotin

CSTM 2023 Sponsors and Exhibitors: CSTM 2023 Conference Organizing Committee is very grateful to the sponsors and exhibitors who made this conference possible.

Sponsors:

Partners: Canadian Blood Services, Héma-Québec

Platinum: CSL Behring Canada, Grifols Canada, QuidelOrtho

Silver: Octapharma, Takeda Canada

Bronze: AstraZeneca, Cerus Corporation, Fresenius Kabi Canada, Roche

Exhibitors:

Canadian Blood Services, Héma-Québec, CSL Behring, Grifols Canada, QuidelOrtho, Takeda Canada
AstraZeneca, Best Therapeutics, Bio-Rad, Cerus, Fresenius Kabi, Haemonetics, Immucor Canada, Inter
Medico, Phoenix Airmid Biomedical, Recordati Rare Diseases, WellSky

Upcoming Educational Events:

[ISBT Gothenburg June 17-21, 2023](#)

NOTE: Through an ISBT affiliate membership, CSTM Members have access to the ISBT website with up-to-date research data, lectures from experts in the field, and high-quality scientific content.

CSTM Education Day:

We are thrilled to announce that the CSTM education days are going virtual! This transition will increase access to education for our whole Transfusion Medicine community! The revamped CSTM Virtual Educational Days will offer short, 2-3 hour, themed education sessions, with an opportunity to directly connect with the experts via a live Q&A. The inaugural CSTM Virtual Educational Day with the theme of "Rural Trauma - East and West Experience!" will take place on **Wednesday, July 12th, 2023**. Mark your calendars now and stay tuned for more information regarding the event including the list of speakers, and registration link.

Volunteer opportunity: Do you have an interest in developing Grant Writing skills? The CSTM Executive is looking for individuals who can help CSTM with writing grant applications. There are Board members willing to offer support in reviewing the written grant applications before submission. ([Application](#))

Check it out: The [CSTM Careers](#) page for any current job postings. Interested in posting a job? Contact webmaster.

Recent Blogs:

Check out the latest "Meet the Board" Blog: Click [HERE](#) to learn about Susanna Darnel and the Past President position.

Thank you to the **CSTM Educational Sponsor** Bio-Rad Laboratories!

What else? Check out the [CSTM Website!](#)



SCMT 2023 Montréal – Regard vers l'avenir après 25 ans d'évolution - Résumé du congrès

Un grand merci aux 445 participants qui se sont inscrits à notre conférence annuelle. Vous avez contribué à en faire un succès. Il y avait 115 délégués inscrits à la session de l'atelier du matin et 122 pour la session de l'après-midi. Près de 245 participants se sont rencontrés et ont réseauté avec des collègues lors des réceptions du président et des exposants. La conférence a réuni 74 conférenciers couvrant un large éventail de sujets qui reflétaient vraiment le titre de la conférence « Regard vers l'avenir après 25 ans d'évolution ». La conférence a bénéficié d'un énorme soutien de la communauté des chercheurs avec 104 résumés scientifiques acceptés pour la présentation d'affiches. Le top 2 ainsi que les 18 meilleurs résumés ont été acceptées pour présentation orale lors de la session de samedi. Le calibre des soumissions a largement dépassé les attentes !

Lauréats des prix de la SCMT : [Cliquez ici](#) pour en savoir plus sur les contributions et les réalisations extraordinaires de ces récipiendaires méritants.

- QuidelOrtho Award – Dr. Donald Arnold, MDCM, MSc, FRCP(C)
- Blum Award – Ann Wilson, TLM, ART
- Buchanan Award – Carole Éthier, TLM

Félicitations aux boursières de la SCMT 2023 : [Cliquez ici](#) pour en savoir plus sur ces bourses.

- Bourses pour les infirmiers (ères) SCMT – Liana Perruzza, Kayla Schuitema
- Bourses Pat Letendre – Isabelle Rioux
- Bourses Héritages des conférenciers - Debbie Kalar, Jessica Okerman

Félicitations aux lauréats du prix Elianna Saidenberg™ Traineeship annoncés lors de la conférence SCMT 2023 :

- Dr. Sheharyat Raza
- Dr. Lianne Rotin

Commanditaires et exposants de la SCMT 2023 : Le comité organisateur du congrès SCMT 2023 est très reconnaissant des commanditaires et exposants qui ont rendu ce congrès possible.

Commanditaires :

Partenaires : Société Canadienne du Sang, Héma-Québec

Commanditaires Platine - CSL Behring Canada, Grifols Canada, QuidelOrtho

Commanditaires Argent - Octapharma, Takeda

Commanditaires Bronze – AstraZeneca, Cerus Corporation, Fresenius Kabi Canada, Roche

Exposants:

Société Canadienne du Sang, Héma-Québec, CSL Behring, Grifols Canada, QuidelOrtho, Takeda Canada AstraZeneca, Best Therapeutics, Bio-Rad, Cerus, Fresenius Kabi, Haemonetics, Immucor Canada, Inter Medico, Phoenix Airmid Biomedical, Recordati Rare Diseases, WellSky

Événements éducatifs à venir : [ISBT Gothenburg](#) du 17 au 21 juin 2023.

Note : Grâce à une adhésion à l'ISBT, les membres de la SCMT ont accès au site Web de l'ISBT dans lequel on retrouve des données de recherche à jour, des conférences d'experts dans le domaine et un contenu scientifique de haute qualité.

Journée éducative de la SCMT :

Nous sommes ravis d'annoncer que les journées éducatives de la SCMT seront désormais virtuelles. Cette transition permettra l'accès à l'éducation pour toute la communauté de la médecine transfusionnelle. Les journées éducatives virtuelles de la SCMT offriront de courtes séances de formation thématiques de deux à trois heures, avec l'occasion d'échanger directement avec les experts au moyen d'une période de questions en direct. La prochaine journée éducative virtuelle, intitulée « **Rural Trauma -East and West Experience!** » (Anglais seulement), aura lieu le **mercredi 12 juillet 2023**. Inscrivez la date à votre calendrier dès maintenant et restez à l'affût pour en savoir plus sur l'événement tel que la liste des conférenciers et le lien d'inscription.

Possibilité de bénévolat : Avez-vous un intérêt à développer des compétences pour la rédaction de demandes de subventions? La direction est à la recherche de personnes qui peuvent aider la SCMT à rédiger ces demandes. Il y a des membres du Conseil d'administration qui sont prêts à aider à examiner les demandes de subvention écrites avant de les présenter. ([Inscription](#))

Consultez la page [« Carrières »](#) de la SCMT pour toutes les offres d'emploi actuelles.
Intéressé à afficher un emploi ? Contactez le webmestre !

Blogues récents :

Découvrez le dernier blogue « Meet the Board »; [ICI](#) pour en savoir plus sur Susanna Darnel et le poste de la Présidente sortante de la SCMT. (*En anglais seulement*)

Merci au **Commanditaire éducatif**, Bio-Rad Laboratories!

Quoi d'autre ? Consultez [le site Web de la SCMT](#) !

